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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora költséget jelentett a kiskunhalasi 
mobilkórház felépítése és felszerelése?" 

Tisztelt Miniszter úr!

A Honvédelmi és rendészeti bizottság 2020. szeptember 29. napján tartott ülésén kérdést intéztem
Dr.  Pintér  Sándor  belügyminiszter  úrhoz  a  kiskunhalasi  mobilkórház  kivitelezésének  ügyében.
Kérdésemre miniszter úr október 12. napján adott írásbeli válaszában arról tájékoztatott,  hogy a
Belügyminisztérium és a miniszter irányítása alá tartozó szervek a kórházzal  kapcsolatban nem
kötöttek szerződést, költségviselők nem voltak. Arra kért, hogy érdemi válasz ügyében forduljak az
Emberi Erőforrások Minisztériumához, ahol tájékoztatást fogok kapni az ügyben.

Rétvári Bence, az Emberi Erőforrások Minisztériumának államtitkára azonban október 30. napján
kelt válaszában szintén úgy fogalmazott, hogy „a kiskunhalasi Mobil Járványkórházzal kapcsolatos
szerződéseket nem az Emberi Erőforrások Minisztériuma kötötte.”

Jelenleg tehát az tudható, hogy sem a Belügyminisztérium, mint korábbi tervek szerinti esetleges
fenntartó,  sem az Emberi  Erőforrások Minisztériuma,  mint az egészségügyért  felelős tárca nem
kötött szerződést az ügyben, továbbá arról sincs érdemi információja, hogy a szükséges adatok a
kormányzaton belül mégis hol lelhetők fel.

Az eddigi tapasztalatok miatt döntöttem úgy, hogy a kérdésben Önhöz, mint a Kormány tagjainak
feladat- és hatásköréről szóló 94/2018. (V. 22.) Korm. rendelet 22. § g) pontja alapján a Kormány
más tagjától  a  feladat-  és hatáskörébe tartozó kérdésben információ,  felvilágosítás,  háttéranyag,
elemzés kérésére jogosult kormánytaghoz fordulok.

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter urat:



1. Ki kötötte meg a kiskunhalasi Mobil Járványkórházzal kapcsolatos szerződéseket?

2. Mekkora költséget jelentett a kiskunhalasi mobilkórház felépítése?

3. Mekkora költséget jelentett a kiskunhalasi mobilkórház felszerelése?

Várom mihamarabbi válaszát.
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